
Generalforsamling, ordinær, Ejerforeningen Dueodde Feriepark 
 

Referat 
 

Torsdag den 21-04-2011, klokken 15.00 
Folkets Hus, Hovedgaden 12, Snogebæk 

 
Deltagelse:  
Stemmeberettigede ejere: 35 
Heraf ved fuldmagt: 4 
 
1. 

Valg af a. Dirigent 

 b. Referent 

 c. Stemme-  

 tællere 

 

a. Jens Nordlund blev valgt og startede med at konstatere, at GF 
er indkaldt i henhold til vedtægterne. 

b. Peter Vange  
c. Stemmetællere: Erik Andersen  + Hans Henrik Hansen. 

 

2. 

Bestyrelsens beretning 

for 2010 

 

Bestyrelsens beretning kan læses på dette link: 
http://www.dueoddeferiepark.com/Beretning2010.pdf. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 

3. 

Regnskab til 

godkendelse 

 

Regnskabet blev gennemgået af Anne Nordlund. 
 
Spørgsmål vedr. drift af EF’s to lejligheder. Debat om hvorvidt det giver 
overskud, at EF beholder og udlejer lejlighederne. Kasserer oplyser, at 
det p.t. kun lige balancerer på grænsen til underskud. Derfor overvejes 
for og imod salg af lejlighederne. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 

4. 

Vedligeholdelsesplan 

2011 til godkendelse 

 

Formanden fremlagde BE’s forslag til vedligehold i 2011. 
Af hensyn til budget holdes vedligehold på et plan, hvor kun det 
nødvendigste medtages, indtil foreningens likviditet er forbedret. 
Nødvendig reparation af udvendig belysning er iværksat og vil belaste 
budgettet til vedligehold, da det ikke er medtaget i planen for 2011. 
 
Plan godkendt. 
 



 
 

5. 

Indkomne forslag 

 
Formanden gennemgik argumenter for og imod salg på nuværende 
tidspunkt.  
Efter debat blev det vedtaget at sælge de to lejligheder hurtigst muligt. 
 



 
Kassereren tilbyder at stå for alle daglige betalinger til kreditorer, 
hvilket giver en årlig besparelse på ca 18.000,- 
 
GF kunne derefter ikke vedtage forslaget fra Max Stougaard. 
 

6. 

Budget 2011 til 

godkendelse 

 

Vedtaget uden debat. 

7. 

Valg af 

bestyrelsesformand 

 

Hans Erik Nørgaard: Ikke på valg i år. Fortsætter som formand. 

8. 

Valg af 

bestyrelsesmedlemmer 

 

Anne Nordlund: Ikke på valg i år.  
 
Eddy-Britt Knudsen: Ikke på valg i år. 
 
Helge Jørgensen: På valg men ønsker ikke genvalg.  
Formanden takkede varmt Helge for hans store arbejde med 
vedligeholdelse i foreningen og håber at kunne trække på Helges 
kundskaber i årene fremover. 
 
Max Stougaard: På valg men ønsker ikke genvalg.  
Formanden rettede en stor tak til Max for hans kolossale indsats for 
foreningen i sagen mod Hotel Bornholm. 
 
 
Forslag til nye be-medlemmer: 
  
Morten Skov (fremmødt): Valgt 
 
Nanna Brandt (fremmødt): Valgt 
 
Helle Andersen (ikke fremmødt): Ikke valgt 
 

9. 

Valg af suppleanter til 

bestyrelsen 

 

June Rosendahl: Genvalgt 
 
Forslag 
 
Torben Steenberg Nielsen: Valgt 
 

10. 

Valg af revisor 

 

 

Bornholms Revision valgt 



11. 

Evt. 

 

Formanden ønskede debat om vinterlukning af lejlighederne. 
Lars kan have ferie, og grundet risiko for frostskader er vandet lukket 
ned. 
Snerydning på Pilegårdsvejen kan også være et problem. 
Hvis lejlighederne ønskes benyttet om vinteren i stærk frost, bør man 
forinden kontakte Lars for at høre om mulighederne for at åbne for 
vand. 
Af hensyn til forebyggelse af skader må denne procedure følges. 
 

 
 
Referat, den 21-04-2011: Peter von Rosen Vange 
 
 


